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Star of the week
As always, United Pulse magazine celebrates our shining stars from each class every week.
Here we share with you the photos of this week’s heroes who stood out in the Star of the Week
initiative.
We are proud of their achievements and encourage them to keep shining and inspiring others.



"A science lesson experiment"

8th-grade students explored “Building our DNA” last week. They enjoyed a fun, hands-on
activity to learn how DNA works!



The science lesson: physical state
Introduce students to the physical state of matter.
Matter exists mainly in three traditional states: solid, liquid, and gas. These states change
under the influence of two fundamental factors: temperature and pressure. At certain points,
transitions occur such as melting, evaporation/condensation, and freezing.



An awareness meeting about the Student Code of Conduct
In the interest of Al-Muttahida School in fostering values and promoting positive behavior, the
Social Services Department provided a set of educational guidelines for our students, and
explained the Student Code of Conduct in a simplified manner, detailing the procedures and
school rules and how to apply them within the school.
The meeting was interactive and productive, leaving a positive impact on students’ awareness
and reinforcing their commitment to the regulations.



Sports activities
The school offers a variety of sports activities for all grade levels, from kindergarten to
secondary. Students actively participate in physical education classes and enjoy different
games and sports. These activities help them stay healthy, develop a spirit of teamwork, and
enjoy learning. The images show students actively engaging in sports activities, reflecting their
energy and enthusiasm.



Our school announces the start of the MAP International exams for the current term, in accordance
with the approved schedule. These exams target students from grade 3 through grade 9.
These exams are an important tool for measuring students' academic progress and identifying
strengths and areas that need support and development, helping to improve their educational
performance.
We emphasize to all students and parents the importance of attending all examination days and not
being absent, to ensure accurate results that reflect the student's true level.

MAP exams



The school celebrated World Peace Day on Friday, 18-9, with the participation of kindergarten
and foundational stage students. The children performed beautiful dances and handed out flowers
as expressions of love and peace, in the presence of the administration, the principal, and the
vice principal. The atmosphere was filled with joy and happiness for all attendees, on a special
day that embodies the values of peace and tolerance.

Report on the International Day of Peace effectiveness



The Drug Enforcement Administration organized an awareness lecture for third cycle students
titled Life Skills. The lecture discussed the topic of exemplary role models and how to choose
them, in addition to the positive use of social media.
The lecture was rich in educational values and purposeful guidance, and contributed to raising
students' awareness of the importance of responsible behavior and good role models in their
daily lives.

Life skills



Announcement of the School Table Tennis and Chess
Championship
The Physical Education Department is
pleased to announce that registration is open
for the Table Tennis and Chess Championship
for students in grades 5–12 within the school.
🔹 Participation is available to all students
who wish to join
🔹 Registration is open now
We ask parents to encourage their children to
participate in this meaningful sports event.
With best regards,
The Physical Education Department 🏓♟



Quran Recitation Competition Announcement

We are pleased to announce that the
Qur’an Recitation Competition – 
“Athab Al-Tilawah”
will be held on Monday, 20/10/2025
for all students from Grade 1 to Grade 9.

📖 The competition details and
participation guidelines will be
announced soon in the coming weeks



Educational Tips

"Every word of encouragement
you say to your child may
make a difference in their

future."



📜 From the sayings of Sheikh Zayed
about Education:

"Educating and educating people
in itself is a great wealth that we
cherish; knowledge is a wealth,

and we build the future on a
scientific basis."



B

Follow us and stay in touch with us! 📞
We are always happy to communicate with you and keep you updated with everything new 

at Al-Muttahid School.

@unitedschool.ae+971 50 352 0347

For any inquiries or comments, you
can contact us directly at the public
relations department:

For any inquiries or comments,

you can contact us directly at the
public relations department:

unitedschool.aewww.unitedschool.ae

+971 37 819 799



Thank you !

✨ Our school is your second home…
always get in touch with us



هنا تنمو قصص النجاح......أسبوعاً بعد أسبوع

الفصل الأول العدد 3

قسم العلاقات العامة

ض
 المتحدةنب



نجم الأسبوع
كما عودتكم مجلة نبض المتحدة، نحتفي كل أسبوع بنجومنا المميزين من كل صف.

هنا نشارككم صور أبطال هذا الأسبوع الذين تألقوا في مبادرة نجم الأسبوع.
نفخر بإنجازاتهم ونشجعهم على الاستمرار في التميز والإبداع.



تجربة درس العلوم
استكشف طلاب الصف الثامن “بناء الحمض النووي” الأسبوع الماضي.

استمتعوا بنشاط تفاعلي ممتع لفهم كيفية عمل الحمض النووي



☺درس العلوم “الحالة الفيزيائية“ 
تعرف الطلاب على الحالة الفيزيائية للمواد

المواد توجد بشكل رئيسي في ثلاث حالات تقليدية: صلب، سائل، وغاز.
هذه الحالات تتغير بتأثير عاملين أساسيين:درجة الحرارة و الضغط.

عند نقاط محددة، تحدث تحولات مثل: الذوبان، التبخر/التكثف، والتجميد.



لقاء توعوي حول لائحة السلوك الطلابي ��
ا من مدرسة المتحدة على غرس القيم وتعزيز السلوك الإيجابي، قام قسم الخدمة الإجتماعية بتقديم حرصً

ا الإجراءات مجموعة من الإرشادات التربوية لطلابنا، وشرح لائحة السلوك الطلابي بشكل مبسط، موضحً
والقوانين المدرسية وكيفية تطبيقها داخل المدرسة.

كان اللقاء تفاعليًا ومثمرًا، وترك أثرًا إيجابيًا في وعي الطلاب وتعزيز التزامهم بالقوانين.



 الانشطة الرياضية
تقدم المدرسة مجموعة متنوعة من الأنشطة الرياضية لجميع المراحل الدراسية، من الروضة حتى الثانوية.
يشارك الطلاب بنشاط في حصص التربية البدنية ويستمتعون بالألعاب والرياضات المختلفة. تساعدهم هذه

الأنشطة على الحفاظ على صحتهم، وتنمية روح العمل الجماعي، والاستمتاع أثناء التعلم. تُظهر الصور
مشاركة الطلاب بحماس في الأنشطة الرياضية، مما يعكس طاقاتهم وحماسهم



تعلن مدرستنا عن بدء امتحانات MAP الدولية للفترة الحالية، وذلك وفق الجدول الزمني المعتمد،
وتستهدف هذه الامتحانات الطلاب من الصف الثالث حتى الصف التاسع.

تعد هذه الامتحانات أداة مهمة لقياس مستوى تقدم الطلاب الأكاديمي وتحديد نقاط القوة والجوانب
التي تحتاج إلى دعم وتطوير، مما يساعد في تحسين أدائهم التعليمي.

نؤكد على جميع الطلاب وأولياء الأمور أهمية الالتزام بالحضور في جميع أيام الامتحانات وعدم الغياب،
لضمان الحصول على نتائج دقيقة تعكس المستوى الحقيقي للطالب

 امتحانات الماب



احتفلت المدرسة بيوم السلام العالمي يوم الجمعة الموافق 18-9-2025 بمشاركة طلاب الروضة
والمرحلة التأسيسية. قدّم الأطفال رقصات جميلة ووزّعوا الورود تعبيراً عن المحبة والسلام، وسط حضور
ت أجواء الفرح والبهجة جميع الحاضرين، في يوم مميز يجسد الإدارة ومدير المدرسة ونائبة المدير. عمّ

قيم السلام والتسامح.

تقرير عن فعالية يوم السلام العالمي



نظمت إدارة مكافحة المخدرات محاضرة توعوية لطلاب وطالبات الحلقة الثالثة بعنوان المهارات الحياتية.
تناولت المحاضرة موضوع القدوة الحسنة وكيفية اختيارها، إضافة إلى الاستخدام الإيجابي لوسائل التواصل

الاجتماعي.
كانت المحاضرة ثرية بالقيم التربوية والتوجيهات الهادفة، وأسهمت في تعزيز وعي الطلاب والطالبات

بأهمية السلوك المسؤول والقدوة الصالحة في حياتهم اليومية.

المهارات الحياتية



إعلان بطولة تنس الطاولة والشطرنج المدرسية 
يسر قسم التربية البدنية أن يعلن عن فتح باب

التسجيل في بطولة تنس الطاولة والشطرنج
لطلاب الصفوف 5–12 داخل المدرسة.

�� المشاركة متاحة لجميع الطلاب الراغبين
�� التسجيل مفتوح الآن

نرجو من أولياء الأمور تشجيع أبنائهم على
المشاركة في هذه الفعالية الرياضية الهادفة.

مع تحياتنا،
قسم التربية البدنية ��♟



إعلان مسابقة القرآن الكريم

يسرّنا إعلامكم بأن مسابقة القرآن الكريم –
“ عذب التلاوة”

ستقام يوم الاثنين الموافق 20/10/2025
لجميع الطلبة من الصف الأول حتى الصف التاسع.

�� سيتم الإعلان عن تفاصيل المسابقة وشروط
المشاركة قريباً خلال الأسابيع القادمة.



ومضات تربوية

“كل كلمة تشجيع تقولها لطفلك قد
ا في مستقبله.” تصنع فرقً



�� من أقوال الشيخ زايد عن التعليم :

“إن تعليم الناس وتثقيفهم في حدّ ذاته
ثروة كبيرة نعتز بها، فالعلم ثروة ونحن

نبني المستقبل على أساس علمي.”
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 تابعونا وتواصلوا معنا! ��
ا بتواصلكم معنا ومتابعتكم لكل جديد في مدرسة المتحدة. نسعد دائمً

@unitedschool.ae

unitedschool.aewww.unitedschool.ae

+971 50 352 0347

+971 37 819 799

للاطلاع على آخر الأخبار

والفعاليات، تابعوا حسابنا

على الإنستغرام:

لأي استفسار أو ملاحظة،

يمكنكم الاتصال بنا مباشرة

على قسم العلاقات العامة:



شكرًا لك!
ا ✨ مدرستنا بيتكم الثاني… تواصلوا معنا دائمً


